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Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD ČZU v Praze 
 

Datum jednání:  1.12.2022 

Čas zahájení:  9:15 

Místo konání:  DP410  

 

Přítomni:  

Za akademický senát: doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D.; doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D.; Ing. 

Ondřej Dvořák; Ing. Radim Löwe, Ph.D.; doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.; Ing. Miloš Ježek, 

Ph.D.; Bc. Benjamín Petržela; Ing. Tereza Hüttnerová; Bc. Samuel Gavaľa; Bc. Josef Michna 

 

 

Omluveni: doc. Ing. Peter Surový, Ph.D.; Ing. Bc. Petra Palátová, Ph.D. 

 

Hosté: Ing. Jan Kašpar, Ph.D. 

 

 

 

Program jednání: 

1. Záměr žádosti o udělení akreditace magisterskému studijnímu programu Dřevařské 

inženýrství 

2. Záměr žádosti o udělení akreditace bakalářskému studijnímu programu Konzervace 

přírodnin a taxidermie 

3. Záměr žádosti o udělení akreditace magisterskému studijnímu programu Forest 

Science in Global Change 

4. Různé 

 

Předseda AS FLD doc. Nakládal přivítal všechny členy na zasedání a vyzval pana proděkana 

Kašpara o představení všech záměrů žádostí SP. Ten nejprve vyřídil omluvu pana děkana, že 

se nemůže účastnit AS z důvodů účasti ve VR MENDELU, vyřídil pozdrav všem senátorům a 

ústy pana proděkana vyzdvihl důležitost práce AS. Následně představil všechny 3 SP. 

 

 

1. Záměr žádosti o udělení akreditace magisterskému studijnímu programu Dřevařské 

inženýrství 

 

Ing. Kašpar představil záměr. 

 

Výsledek projednání: SP byl projednán. 

 

 

2. Záměr žádosti o udělení akreditace bakalářskému studijnímu programu Konzervace 

přírodnin a taxidermie 

 

Ing. Kašpar představil záměr. 

 

Výsledek projednání: SP byl projednán. 
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3. Záměr žádosti o udělení akreditace magisterskému studijnímu programu Forest 

Science in Global Change 

 

Ing. Kašpar představil záměr. Následoval dotaz Ing. Ježka ohledně absence mysliveckých 

předmětů v rámci SP. Proděkan Kašpar, vnímá dotaz jako důležitý podnět pro budoucí diskuzi 

s garantem SP. 

 

Výsledek projednání: SP byl projednán. 

 

 

4. Různé 

 

V rámci různého padl dotaz ohledně zvýšení kolejného. Doc. Nakládal studentům 

interpretoval rozsáhlou diskuzi, která probíhala na úrovni AS ČZU. Byly objasněny způsoby 

nákupu energií v minulosti a nyní (resp. od 1.1.2023). ČZU měla v minulosti vysoutěžené 

energie velmi levně a nyní bude nakupovat s velkým nárůstem na spotovém trhu, což 

představuje zvýšení o 45 %. Dále byly představeno, že nárůst se týká všech kolejí a 

ubytovacích zařízení v rámci ČZU. Bylo interpretováno, o jakých jiných variantách vedení 

univerzity uvažovaly z hlediska zvýšení kolejného v minimalistické variantě. Jaké jsou 

perspektivy pro snížení kolejného. Na úrovni kolejí byla zvolena kolejní rada jako partner při 

komunikaci vedení univerzity a ubytovaným studentů s cílem a závazkem transparentně 

vysvětlit důvody zvýšení kolejného ale i další komunikace. Dále bylo vysvětleno, že fakulty 

nemají finanční prostředky, které by se na dofinancování kolejného mohly použít. Stipendijní 

fond FLD studentům každoročně fakulta rozpouští opět studentům formou stipendií od 

prospěchových až po stipendia typu MVP. 

Studenti nutnosti zvýšení kolejného rozuměli a avizovali, že to vyvolá nutnost 

studentů přivýdělku a přestupy z denního studia na dálkové. 

Informace byly doplněny Ing. Dvořákem o vznikající portál, kde v rámci univerzity 

budou moci studenti v snadněji hledat přivýdělek. 

Doc. Nakládal poděkoval senátorům za účast na zasedání a zasedání ukončil. 

 

 

 

Zapsal: 

Oto Nakládal, předseda AS FLD 

 

 

doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., 

předseda AS FLD 


